
JEGYZŐKÖNYV 

a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság és az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 

2007.szeptember 18-án 15:00 órai kezdettel megtartott együttes nyílt üléséről

Készült: a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság, az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság 2007. 
szeptember 18-án 15:00 órai kezdettel a Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal tanácstermében 
tartott együttes nyílt ülésről.

Jelen  vannak: Dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök,  Borbás  Elvira  bizottsági  elnök,  Tóth  Attila, 
Lomen Attila,  Záhonyi  Zoltán,  Dzsupin Imréné,  Dr.Pácziné Félix  Anna,  Fehér  István bizottsági 
tagok

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző 

Meghívott: Juhász Sándor polgármester, Vad Mária alpolgármester, Szalai Gábor SzKB elnök

Megjelent: Sahin-Tóth Jenőné, Czékus Józsefné

Dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök: Üdvözli  a  jelenlévőket.  Megállapítja,  hogy  a  bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több, mint fele  (3 fő) jelen van. 

Borbás  Elvira  bizottsági  elnök: Üdvözli  a  jelenlévőket.  Megállapítja,  hogy  a  bizottság 
határozatképes, mivel a megválasztott bizottsági tagok több, mint fele (4 fő) jelen van. 

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság és az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság elnöke a 
jegyzőkönyv  vezetésére  felkéri  Sahin-Tóth  Jenőnét,  a  jegyzőkönyv  hitelesítésére  Tóth  Attila  és 
Dzsupin Imréné  bizottsági tagot. Az együttes ülés vezetésére Dr.Práczki Péter bizottsági elnököt 
kérik fel, aki ismerteti a napirendi pontokat.

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendeket:

1.) Az Önkormányzat tulajdonában lévő intézmények egyes helyiségeinek bérleti  
díja

2.) Tájékoztatás a Fekete István Általános Iskola leltáráról és intézményvezetői  
átadás-  átvételről

3.) Fekete István Általános Iskola 2007.I.félévi beszámolója
4.) Tájékoztatás Csicsergő Óvoda leltáráról és intézmény vezetői átadás-átvételről
5.) Elvi megállapodás kötése Bénye és Gomba Község Önkormányzatával egyes  

iskolai feladatok ellátására
6.) Ifjúsági Jujutsu Kör támogatási kérelme
7.) Egyebek

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a levezető személyére, a napirendi pontokra és azok 
sorrendjére,  valamint  a  jegyzőkönyvvezető  és  a  jegyzőkönyv  hitelesítő  személyére  tett 
javaslatot 3 igen szavazattal elfogadja. 

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a levezető személyére, a napirendi pontokra és azok 
sorrendjére,  valamint  a  jegyzőkönyvvezető  és  a  jegyzőkönyv  hitelesítő  személyére  tett 
javaslatot 4 igen szavazattal elfogadja. 



1.napirend
Az Önkormányzat tulajdonában lévő intézmények egyes helyiségeinek bérleti díja

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: felkéri  Vargáné  Vass  Éva  jegyzőt,  hogy  ismertesse  az 
előterjesztést, valamint kérdést intéz hozzá: milyen megfontolásból szerepelnek az előterjesztésben 
szereplő bérleti díj-javaslatok?
Vargáné Vass Éva jegyző: a jelenleg érvényben lévő bérleti díjak kerültek be az előterjesztésbe, 
véleménye szerint a bérleti díjakat az eddig alkalmazottak alá nem kellene csökkenteni. A bérleti díj 
kialakításakor az iskola figyelembe vette a bérköltséget, a dologi kiadásokat, a fűtés, világítás díját. 
Az előterjesztés határozati-javaslata szerint nincs bérleti díj különbség a folyamatos szerződés és 
eseti szerződés között.
Dr.Pácziné Félix Anna: a tornaterem díja 2000Ft/óra, az ebédlőé, amely sokkal kisebb 3000Ft/óra?
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: igen,  mivel  az  ebédlőt  főként  termék-bemutatóra  használják,  míg  a 
tornaterem non-profit sport tevékenységek helyszínéül szolgál.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a bérleti díj meghatározása a résztvevők számától is függhetne.
Lomen  Attila: a  rendszeres  szerződéssel  rendelkezőknek  előnyt  kellene  élvezniük,  és  legyen 
különbség a non-profit és az üzleti célú díjszabás között.
Juhász Sándor polgármester: az Öreg Fiúk csapata 3500 Ft-ot fizetett óránként.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: figyelembe  kell  venni  azt  is,  hogy  sport  események  2-3  órát, 
rendezvények több, mint 10 óra időtartamot is igénybe vehetnek, tehát ők többet fizetnek.
Borbás Elvira bizottsági elnök: meg kell állítani, hogy a monorierdei gyerekek átmenjenek Monorra 
a  tornaterembe,  ez  kedvező  díjtétellel  lehetséges.  A rendezvények  bevételei  visszafolynak  az 
iskolához, ebből adódóan a gyerekekhez.
Juhász  Sándor  polgármester: javasolja,  hogy  a  közérdekű  rendezvényekhez  a  tornaterem 
díjmentesen legyen használható.
Tóth  Attila: javaslata  szerint  a  folyamatos  szerződéssel  rendelkezőknek  1500  Ft/óra,  eseti 
szerződéssel pedig 2500 Ft/óra legyen a díj.  A többi esetben,  az előterjesztésben foglalt  díjakat 
javasolja.
Vad Mária alpolgármester:  az intézmények feltehetőleg kikalkulálták mennyi a költség az egyes 
termek használatakor.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: javasolja, hogy a Jujutsu Ifjúsági Kör 1000 Ft/ óra bérleti díjat 
fizessen.
Tóth Attila: nem támogatja az egyes emberek, vagy szervezetek közötti megkülönböztetést.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: támogatja Tóth Attila javaslatát, és felteszi szavazásra. 

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága
32/2007. (IX.18.) PTB.

határozata

Az Önkormányzat tulajdonában lévő intézmények egyes helyiségeinek bérleti díjáról

A Bizottság   javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  2007.  október  01.naptól  a  Fekete  István 
Általános  Iskola  tornaterem  bérleti  díját  folyamatos  szerződéskötés  esetén  1500  Ft/óra,   eseti 
szerződéskötés  esetén  2500  Ft/óra,  az  ebédlő  bérleti  díját  3000  Ft/óra,  a  Csicsergő  Óvoda 
tornaterem bérleti díját 700 Ft/óra összegben állapítsa meg.

Határidő: azonnal  
Felelős: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 



Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

 Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
12/2007. (IX.18.) OKSB

határozata

 Az Önkormányzat tulajdonában lévő intézmények egyes helyiségeinek bérleti díjáról

A Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  2007.  október  01.naptól  a  Fekete  István 
Általános  Iskola  tornaterem  bérleti  díját  folyamatos  szerződéskötés  esetén  1500  Ft/óra,   eseti 
szerződéskötés  esetén  2500  Ft/óra,  az  ebédlő  bérleti  díját  3000  Ft/óra,  a  Csicsergő  Óvoda 
tornaterem bérleti díját 700 Ft/óra összegben állapítsa meg.

Határidő: azonnal  
Felelős: Borbás Elvira bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

2.napirend
Tájékoztatás  a  Fekete  István  Általános  Iskola  leltáráról  és  intézményvezetői  átadás- 
átvételről

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: felkéri  Juhász  Sándor  polgármestert,  hogy  tájékoztassa  a 
bizottságot a napirend témájáról.
Juhász Sándor polgármester: tájékoztatja a bizottságot a Fekete István Általános Iskola leltáráról, 
annak átvételi körülményeiről, valamint az intézményvezetői átadás-átvételről.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: ki készítette a leltárt?
Juhász Sándor polgármester: az iskola gazdasági vezetője és dolgozók. A leltárt Monoron vette át, 
és átvételéről jegyzőkönyv készült.
Vargáné Vass Éva jegyző: a mérleget  leltárral  kell  alátámasztani.  A Monor által  átadott  leltár  a 
mérleg valódiságát kérdőjelezi meg. A Képviselő-testület mérlegelési joga, hogy milyen vizsgálatot 
végeztet el. A leltár 2007.június 30.napjával készült el. Az intézmény működésének ellenőrzését ez 
évben az Állami Számvevőszék,  az Önkormányzat által  megbízott  belső ellenőrzés munkatársai 
végezték,  törvényességi  és  tanügyi  ellenőrzés   történt.  Előző  időszakra  vonatkozó  ellenőrzési 
jelentéseket  a  hivatal  nem talált.  A hivatal  munkatársai  által  feltárt,  és  az  előterjesztésben leírt 
problémára a belső ellenőrzési vezetőtől szakvéleményt kért a hivatal.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a könyvvizsgálati auditálás megtörtént? Mi a pénzügyi vonzata?
Vargáné Vass Éva jegyző: az auditálás még nem történt meg, mivel anyagi vonzata van, melyre az 
ez  évi  költségvetésben  nincs  fedezet.  A bizottság  javasolhatja,  a  Képviselő-testületnek  pedig 
döntenie kell, hogy milyen vizsgálatot, milyen forrásból, végeztet az intézménynél.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: fontos az auditálás?
Vargáné Vass Éva jegyző: a Magyar Államkincstár csak záradékkal ellátott könyvvizsgálattal vezeti 
át  a  változtatásokat.  Az  intézmény  gazdálkodási  státuszának  változtatása  miatt,  a  hivatal 
könyvelésébe fognak az intézmény könyvelési adatai bekerülni, ha ez megtörténik, az átvett kétes 
adatok alapján, az itt lekönyvelt adatok nem lesznek valódiak. Ezt mindenképp el kell kerülni, tehát 
az auditálás elengedhetetlen.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: javasolja hogy fogadja el a bizottság a belső ellenőrzési vezető 
szakvéleményét, javasolja a Képviselő-testületnek elfogadására.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága



33/2007. (IX.18.) PTB.
határozata

A Fekete István Általános Iskola 2006.december 31.fordulónappal készült leltárának, 
beszámolójának, valamint könyvvezetésének vizsgálatáról

A Bizottság  javasolja a Képviselő-testületnek,  hogy a Majláth Konrád belső ellenőrzési  vezető 
javaslata alapján és szakmai irányítása mellett, a Fekete István Általános Iskolában történjen meg a 
tényleges  fizikai  leltár  értékkel,  a  beszámoló  könyvvizsgálati  auditálással  való  hitelesítése,  a 
beszámoló módosítása, ezt követően a Magyar Államkincstár felé való adatközlés.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

 Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
13/2007. (IX.18.) OKSB

határozata

A Fekete István Általános Iskola 2006.december 31.fordulónappal készült leltárának, 
beszámolójának, valamint könyvvezetésének vizsgálatáról

A Bizottság  javasolja a Képviselő-testületnek,  hogy a Majláth Konrád belső ellenőrzési  vezető 
javaslata alapján és szakmai irányítása mellett, a Fekete István Általános Iskolában történjen meg a 
tényleges  fizikai  leltár  értékkel,  a  beszámoló  könyvvizsgálati  auditálással  való  hitelesítése,  a 
beszámoló módosítása, ezt követően a Magyar Államkincstár felé való adatközlés.

Határidő:azonnal
Felelős: Borbás Elvira bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

3.napirend
Fekete István Általános Iskola 2007.I.félévi beszámolója

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: felkéri  Vargáné  Vass  Éva  jegyzőt,  hogy  ismertesse  az 
előterjesztést.
Vargáné Vass Éva jegyző: az intézmény 2007.szeptember 01.napjától részben önálló gazdálkodási 
szerv,  de  amíg  önálló  gazdálkodási  státusszal  rendelkezett  (2007.augusztus  31.)  beszámolási 
kötelezettsége van az Önkormányzat felé, melynek természetesen eleget tett. Kéri, hogy a bizottság 
fogadja el a Fekete István Általános Iskola 2007.I.félévről szóló beszámolóját.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: javaslatokat és kérdéseket vár a témával kapcsolatban. Észrevétel, 
javaslat nem volt az előterjesztéssel kapcsolatban, szavazásra bocsájtja a kérdést.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága
34/2007. (IX.18.) PTB.

határozata



Fekete István Általános Iskola 2007.I.félévi beszámolójáról

A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,  hogy fogadja el  a Fekete  István Általános Iskola 
2007.I.felévi beszámolóját.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

 Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
14/2007. (IX.18.) OKSB

határozata

Fekete István Általános Iskola 2007.I.félévi beszámolójáról

A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek,  hogy fogadja el  a Fekete  István Általános Iskola 
2007.I.felévi beszámolóját.
Határidő: azonnal
Felelős: Borbás Elvira bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

4.napirend
Tájékoztatás a Csicsergő Óvoda leltáráról és intézmény vezetői átadás-átvételről

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: felkéri Vargáné Vass Éva jegyzőt, hogy tartsa meg tájékoztatását.
Vargáné Vass Éva jegyző: a hivatal dolgozóinak segítségével, az óvodában található összes tárgyi 
eszköz leltározásra került, tényleges mennyiségi felméréssel. A monori hivatal által átadott leltár 
nem összevethető a hivatalunk által készítettel. 
Sahin-Tóth Jenőné pénzügyi  csoport  vezető: az  intézményben fellelt  tárgyi  eszközök értéke,   a 
hivatal előtt, nem volt ismeretes, ezért csak a mennyiségi felvétel volt lehetséges.
Vargáné Vass  Éva jegyző:  a  leltár  lényege,  hogy mind értékben,  mind mennyiségben felvételre 
kerüljön. Az átvett és a monorierdei hivatal által készített leltár összevetése elengedhetetlen a nagy 
értékű  tárgyi  eszközök  miatt,  amely  az  óvoda épületének,  és  földjének  értékét  jelenti.  A leltár 
átadásának  ellenére  sem  lehet  az  Önkormányzat  könyvelésében  feltüntetni,  mert  Monor  és 
Monorierdő között a belterületi és a külterületi ingatlanok átadására sem született megállapodás.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: javasolja az tájékoztatás tudomásul vételét.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság    a Csicsergő Óvoda leltáráról és intézmény vezetői   
átadás-átvételről szóló tájékoztatást   3 igen szavazattal elfogadja.   

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság   a Csicsergő Óvoda leltáráról és intézmény vezetői   
átadás-átvételről szóló tájékoztatást   4 igen szavazattal elfogadja.   

5.napirend
Elvi megállapodás kötése Bénye és Gomba Község Önkormányzatával egyes iskolai feladatok 
ellátására



Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: felkéri Juhász Sándor polgármestert, hogy ismertesse bővebben 
az előterjesztést.
Juhász  Sándor  polgármester: az  iskola-felújításra  beadható  pályázatok  elnyerésére  nagyobb  az 
esélye  az  Önkormányzatnak,  ha  megszerzi  a  környékbeli  települések  támogatását  egyes  iskolai 
feladatok ellátására. A települések által tett nyilatkozat számukra nem jelent kötelezettséget. 
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: az  egyik  település  kérésére  az  elvi  megállapodás  kifejezés  helyére, 
támogatási nyilatkozat kifejezés kerül.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: javaslatokat és kérdéseket vár a témával kapcsolatban, mivel nem 
érkezett egyik sem, szavazásra bocsájtja az előterjesztést.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága
35/2007. (IX.18.) PTB.

határozata

Támogató nyilatkozat kérése az egyes iskolai feladatok ellátására, Bénye és Gomba községek 
önkormányzataitól

A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy hatalmazza fel Juhász Sándor polgármestert, 
kérjen  támogató  nyilatkozatot  Bénye  és  Gomba  községek  önkormányzataitól,  az  egyes  iskolai 
feladatok ellátásának tárgyában benyújtandó pályázathoz.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

 Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
15/2007. (IX.18.) OKSB

határozata

Támogató nyilatkozat kérése az egyes iskolai feladatok ellátására, Bénye és Gomba községek 
önkormányzataitól

A Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy hatalmazza fel Juhász Sándor polgármestert, 
kérjen  támogató  nyilatkozatot  Bénye  és  Gomba  községek  önkormányzataitól,  az  egyes  iskolai 
feladatok ellátásának tárgyában benyújtandó pályázathoz.

Határidő: azonnal
Felelős: Borbás Elvira bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

6.napirend
Ifjúsági Jujutsu Kör támogatási kérelme

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: felkéri  Juhász  Sándor  polgármestert,  hogy  ismertesse  az 
előterjesztést.
Juhász Sándor polgármester: ismerteti,  hogy az ifjúsági kör kérelmet adott be, melyben a japán 



tanítómester vendégül látásához kér 50.000 Ft-ot.
Borbás Elvira bizottsági elnök:  a pénz egy része a tolmács díját foglalja magába, a többi pedig a 
különféle programok finanszírozásához szükséges. 
Juhász Sándor polgármester: felajánlja a polgármesteri reprezentációs keret előirányzatának részét a 
támogatás fedezetéül.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: az  előterjesztés  három  határozat-tervezetet  tartalmaz,  a  bizottság 
támogathatja valamelyiket, vagy a tervezetektől eltérő döntést is hozhat.
Juhász  Sándor  polgármester: felhívja  a  bizottság  figyelmét,  hogy  a  Jujutsu  Ifjúsági  Kör  már 
tavasszal kapott 200.000 Ft támogatást, valamint, hogy a költségvetésben a támogatásokra szánt 
keret teljes egészében felosztásra került. Itt említi meg, hogy a sportkör másik kérelmet is beadott, 
melyben az általuk bérelt tornaterem díjának felére csökkentését kérték. Javasolja, hogy az 50.000 
Ft támogatást szavazza meg a bizottság, de a bérleti díjat a bizottság által hozott határozat szerinti 
mérték alá ne csökkentse ( folyamatos szerződés esetén 1.500 Ft/óra).
Lomen Attila: jelenleg 2500 Ft/hó fizetnek a tagok, a sportkör a tavalyi évben 480.000 Ft-ot fizetett 
ki bérleti díjra. Javasolja hogy, csak 50%-ban szavazzon meg támogatást a bizottság.
Tóth Attila: javasolja, hogy 30.000 Ft támogatást szavazzon meg a bizottság.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: kéri  a  bizottságot,  hogy a  polgármester  felajánlása  alapján  a 
polgármesteri reprezentációs keret terhére 50.000 Ft támogatás odaítélését javasoljon a Képviselő-
testületnek. Szavazásra bocsájtja javaslatát.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága
36/2007. (IX.18.) PTB.

határozata

Ifjúsági Jujutsu Kör támogatási kérelmének elbírálásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a 
Képviselő-testületnek, hogy a Ifjúsági Jujutsu Kör részére 50.000 Ft támogatást szavazzon meg, a 
2007. évi költségvetésben a reprezentáció címen elkülönített összeg terhére.

Határidő: 2007. október 31.
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

 Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
16/2007. (IX.18.) OKSB

határozata

Ifjúsági Jujutsu Kör támogatási kérelmének elbírálásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Oktatási,  Kultúra  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a 
Képviselő-testületnek, hogy a Ifjúsági Jujutsu Kör részére 50.000 Ft támogatást szavazzon meg, a 
2007. évi költségvetésben a reprezentáció címen elkülönített összeg terhére.

Határidő: 2007. október 31.
Felelős: Borbás Elvira bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző



7.napirend
Egyebek

a) Ifjúsági Jujutsu Kör bérleti díj csökkentésére beadott kérelme

Juhász Sándor polgármester: ismerteti a sportkör kérelmét, miszerint az eddig fizetett 2000 Ft/óra 
tornaterem  bérleti  díját,  a  képviselő-testület  által,  felére  kéri  csökkenteni.  Javasolja,  hogy  a 
kérelemben szereplő 1000 Ft/óra terembérleti díjat a bizottság ne szavazza meg, hanem a korábban 
hozott döntését a bérleti díjak mértékéről érvényesítse.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: felteszi szavazásra a javaslatot.
A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

37/2007. (IX.18.) PTB.
határozata

Az Ifjúsági Jujutsu Kör által beadott kérelme, a Fekete István Általános Iskola tornaterem 
bérleti díjának csökkentéséről

A  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  az  Önkormányzat  tulajdonában  lévő 
intézmények  egyes  helyiségeinek  bérleti  díjáról  szóló  32/2007.(IX.18.)PTB.  határozatában 
meghatározott  terembérleti díjak, az egyes feltételeknek megfelelő bérlőkre egyaránt érvényesek 
legyenek. A határozatoknak megfelelően a Fekete István Általános Iskola tornaterem bérleti díját, 
folyamatos szerződéskötés esetén, az Ifjúsági Jujutsu Kör részére 1500 Ft/óra díjban állapítsa meg.

Határidő: azonnal  
Felelős: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

 Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
17/2007. (IX.18.) OKSB

határozata

Az Ifjúsági Jujutsu Kör által beadott kérelme, a Fekete István Általános Iskola tornaterem 
bérleti díjának csökkentéséről

A  Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  az  Önkormányzat  tulajdonában  lévő 
intézmények  egyes  helyiségeinek  bérleti  díjáról  szóló  12/2007(IX.18.)  OKSB.  határozatában 
meghatározott  terembérleti díjak, az egyes feltételeknek megfelelő bérlőkre egyaránt érvényesek 
legyenek. A határozatoknak megfelelően a Fekete István Általános Iskola tornaterem bérleti díját, 
folyamatos szerződéskötés esetén, az Ifjúsági Jujutsu Kör részére 1500 Ft/óra díjban állapítsa meg.

Határidő: azonnal  
Felelős: Borbás Elvira bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 



b)  Fekete  István  Általános  Iskola  megbízott  igazgatójának  kinevezésében  szereplő  heti 
munkaidő módosítása

Borbás Elvira bizottsági elnök: az elmúlt egy hónap tapasztalatai alapján, kéri hogy a Fekete István 
Általános Iskola intézményvezetőjének kinevezésében szereplő heti 30 munkaórát,  heti 40 órára 
módosítsa a Képviselő-testület. Felkéri a bizottságot, hogy a kinevezés módosítását támogassa.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága
38/2007. (IX.18.) PTB.

határozata

A Fekete István Általános Iskola megbízott igazgatójának kinevezés módosításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a 
Képviselő-testületnek,  hogy  a  Fekete  István  Általános  Iskola  megbízott  igazgatójának,  Sasvári 
Istvánnénak kinevezésében szereplő heti munkaidőt, 2007.szeptember 01.napjától, visszamenőleges 
hatállyal 40 órára megemelje.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző

Az Oktatási, Kulturális és Sport Bizottság a 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

 Oktatási, Kulturális és Sport Bizottsága
18/2007. (IX.18.) OKSB

határozata

A Fekete István Általános Iskola megbízott igazgatójának kinevezés módosításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Oktatási,  Kulturális  és  Sport  Bizottsága  javasolja  a 
Képviselő-testületnek,  hogy  a  Fekete  István  Általános  Iskola  megbízott  igazgatójának,  Sasvári 
Istvánnénak kinevezésében szereplő heti munkaidőt, 2007.szeptember 01.napjától, visszamenőleges 
hatállyal 40 órára megemelje.

Határidő: azonnal
Felelős: Borbás Elvira bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző

c) Javaslat kérés a letéti számlán lévő képviselői tiszteletdíjak felhasználásáról

Juhász  Sándor  polgármester: tájékoztatja  a  bizottságokat,  hogy  a  letéti  számlán  lévő  összeg 
szeptember végéig várhatóan 2 363 E Ft. Kéri a bizottsági tagokat, hogy a soron következő testületi 
ülésre az összeg felhasználására vonatkozóan javaslatokat hozzanak.   
Borbás Elvira bizottsági elnök: javaslata szerint a Polgármesteri Hivatal letéti számláján lévő összeg 
egy részét a rendezvényeken felhasználható padok, és sátor vásárlására kellene fordítani. Felkéri a 
polgármestert,  hogy kérjen árajánlatokat  hozzávetőlegesen  250 férőhelyes  padszerkezet  és  sátor 
vételére.
Juhász Sándor polgármester: ki kell számolnia a költségeket.



Több  együttes  napirendi  pont  nem  lévén  Dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök  a  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési Bizottság ülését 16 óra 15 perckor berekeszti.

Több napirendi pont nem lévén Borbás Elvira bizottsági elnök megköszöni az Oktatási, Kulturális 
és Sport Bizottság munkáját és az ülést 16 óra 15 perckor bezárja.

K.m.f.

Dr. Práczki Péter      Tóth Attila
bizottsági elnök        jegyzőkönyv hitelesítő

Borbás Elvira Dzsupin Imréné
bizottsági elnök         jegyzőkönyv hitelesítő

Sahin-Tóth Jenőné
jegyzőkönyvvezető

JEGYZŐKÖNYV 



a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 2007.szeptember 18-án 16:30 órai kezdettel megtartott 
nyílt üléséről

Készült: a Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság 2007. szeptember 18-án 16:30 órai kezdettel a 
Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal tanácstermében tartott nyílt ülésről.

Jelen vannak: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök,  Tóth Attila, Lomen Attila bizottsági tagok

Tanácskozási joggal részt vesz: Vargáné Vass Éva jegyző 

Meghívott: Juhász Sándor polgármester, Vad Mária alpolgármester, Szalai Gábor SzKB elnök

Megjelent: Sahin-Tóth Jenőné

Dr.  Práczki  Péter  bizottsági  elnök: bejelenti,  hogy  a  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság 
folytatja  ülését.  Üdvözli  a  jelenlévőket.  Megállapítja,  hogy a  bizottság  határozatképes,  mivel  a 
megválasztott  bizottsági  tagok  több,  mint  fele  (3)  jelen  van.  A jegyzőkönyv  vezetésére  felkéri 
Sahin-Tóth Jenőnét, a jegyzőkönyv hitelesítésére Tóth Attila bizottsági tagot. 

A bizottság elnöke javasolja elfogadásra az alábbi napirendeket:

8.)  Önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő települési önkormányzatoknak  
támogatás igénylése

9.)   Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatal 2007.I. félévi beszámolója 
10.) Monorierdő Község Önkormányzatának 2007.évi költségvetési rendeletének  

módosítása
11.)  Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer 
12.) Tájékoztatás a képviselői tiszteletdíjak letéti számla forgalmáról    

2007.augusztus 31.-ig
13.) Együttműködési megállapodás Monorierdő Község Önkormányzat       

Képviselő-testülete és intézményei között
14.) Monor-Felső Tápió Leader-Projeckt  
15.) Egyebek

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a napirendi pontokra és azok sorrendjére, valamint 
a jegyzőkönyvvezető és a jegyzőkönyv hitelesítő személyére tett javaslatot 3 igen szavazattal 
elfogadja. 

8.napirend
Önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő települési önkormányzatoknak támogatás 
igénylése

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:  felkéri  Vargáné  Vass  Éva  jegyzőt,  hogy  ismertesse  az 
előterjesztést.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: 2007.április  hónapban  nem  sikerült  az  ÖNHIKI  beadása,  mivel  az 
alapadatok (2006.évi beszámoló adatai) hiányoztak. A második fordulóban való részvételhez is a 
Képviselő-testületnek határozatot kell hoznia. A hivatal újra megpróbálja benyújtani úgy, hogy a 
2007.  év  I.  félév  adatait  tekinti  bázisadatoknak.  Ha nem sikerül  a  beadás,  vagy nem sikerül  a 
pályázaton pénzt nyerni, akkor egyéb pályázati lehetőségeket  kell keresni. A 3.számú melléklet 
adja meg az igényelhető összeget, amely eredmény jelenleg nem ismeretes.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a kiírt kritériumoknak megfelel a hivatal?
Vargáné  Vass  Éva  jegyző:  igen,  probléma  csak  a  bázisadatokkal  van,  melyek  hiányában  nem 



sikerült a tavaszi igénylés beadása.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: ha nincs több kérdés, akkor kéri szavazzon a bizottság.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága
39/2007. (IX.18.) PTB.

határozata
Az önhibájukon kívül hátrányos helyzetben lévő települési önkormányzatoknak támogatására 

szóló igénylés benyújtásáról

A Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a 
Képviselő-testületnek, hogy Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal nyújtsa be 2007.szeptember 
30-ig az  önhibájukon kívül  hátrányos helyzetben lévő települési  önkormányzatok támogatására 
szóló igénylést.

Határidő: 2007.szeptember 30.
Felelős: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

9.napirend
Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatal 2007.I. félévi beszámolója 

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:  felkéri  Vargáné  Vass  Éva  jegyzőt,  hogy  ismertesse  az 
előterjesztést.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: az  I.  féléves  tapasztalatok  szerint,  a  Polgármesteri  Hivatalnál  kirívó 
felhasználás  nem tapasztalható.  A Fekete  István  Általános  Iskolánál  a  magas  bérfelhasználás  7 
hónapot takar, mivel a tavalyi évben kifizetett bér, és jutalom, valamint a 13.havi bér idei évben 
került könyvelésre. Bevételeknél a teljesítés időarányos, az adóbevételeket jól teljesítette a hivatal.
Juhász  Sándor  polgármester:  felhívja  a  figyelmet  arra,  hogy  a  20  millió  forintos  folyószámla 
hitelből nem került felhasználásra.
Lomen Attila: miért ilyen magas a postaköltség?
Vargáné Vass Éva jegyző: Monorierdő sajátossága, hogy sok a nem helyi ügyfél, és a levelezés sok 
pénz  emészt  fel.  Megfigyelhető  volt  a  víz-csatorna  értesítéseknél  is  a  magas  postaköltség.  A 
szellemi tevékenység a leválással kapcsolatos ügyvédi díjakat, és a belső ellenőrzési vezető díját 
foglalja magába.
Lomen Attila: van biztosítás az intézmények épületeire?
Vargáné Vass Éva jegyző: igen van.
Juhász Sándor polgármester: a kempingben történt kár miatt 650 eFtot fizetett a biztosító, és ebből 
az összegből, hogy a Polgármesteri Hivatal légkondicionáló berendezéseinek beszerzése történt 630 
eFt értékben, de ez a kiadás már csak a III. negyedévet terheli.
Vargáné Vass Éva jegyző: felhívja a figyelmet a kamatkiadásokra, amelyek 12.116 eFt értékben 
vannak  betervezve.  Alacsony  kiadási  szintje  annak  köszönhető,  hogy  csak  augusztus  közepén 
sikerült megkötni az OTP-vel a víz-csatorna hitelre vonatkozó szerződéseket.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: soknak  találja  a  Csicsergő  Óvodába  betervezett  1.600  eFt 
gázköltséget. Milyen a nyílászárók állapota?
Juhász Sándor polgármester: nem tartja soknak, mivel azt óvodások hőérzete eltérő a felnőttekétől, 
valamint a gyermekek az idő nagy részében földön játszanak. A nyílászárók állapota jó. A Fekete 
István  Általános  Iskolában viszont  a  szigetelés  nem megfelelő,  majdhogynem nincs,  volt  olyan 
hónap, amelyben 600 eFt gázszámlát fizettek.
Vad Mária alpolgármester: szociális kiadások terén látható, hogy a hivatal időarányosan teljesít.



Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a szociális igényléseknél hiányolja az informáltságot, feltételezi, 
hogy a  nem mindenkihez  jut  el  a  segítség  lehetősége.  Fontos,  hogy  a  célszemélyek  kapják  a 
segélyeket. Alul kommunikáltnak érzi a segélyezés rendszerét.
Vargáné Vass Éva jegyző: a szociális igények megítélésekor a Szociális Bizottság maximálisan az 
igényt  veszi  figyelembe,  és  utána  a  segítség  lehetőség  szerinti  eszközeit,  és  végül  a  szociális 
segélyekre fordítható kereteket. A szociális kiadási szint jó. Az önkormányzat megszervezte a nyári 
étkeztetést.
Juhász Sándor polgármester: azokat a segélyezési formákat, amelyekre 90%-os támogatást kap az 
önkormányzat,  minden  jogosult  személy megkapja.  Azokat  a  támogatási  formákat  szorítja  meg 
lehetőség  szerint  a  képviselő-testület,  amelyek  az  önkormányzat  hatáskörébe  vannak  utalva,  és 
méltányossági alapon kerülnek kiosztásra.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a nyári étkeztetésnél hogyan került eldöntésre ki a jogosult?
Vargáné Vass Éva jegyző: kormányrendelet  alapján igényelte meg a hivatal  a nyári  étkeztetésre 
fordítható összeget,  116 fő/350 Ft/nap.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a rendelkezésre álló összeg elég volt?
Vargáné Vass Éva jegyző: igen elég volt, kb.1500 Ft-tal kellett kipótolni.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: több hozzászólás nem lévén, szavazásra teszi fel az előterjesztést.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

40/2007. (IX.18.) PTB.
határozata

Monorierdő Község Polgármesteri Hivatal 2007.I.félévi beszámolójáról

A  Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és  Területfejlesztési 
Bizottsága javasolja a Képviselő-testületnek, hogy fogadja el a Monorierdő Községi Polgármesteri 
Hivatal 2007.I.félévi beszámolóját.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző 

10.napirend
Monorierdő Község Önkormányzatának 2007.évi költségvetési rendeletének módosítása

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:  felkéri  Vargáné  Vass  Éva  jegyzőt,  hogy  ismertesse  a 
rendeletmódosítás lényegét.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: a  főösszeg  módosításra  került  az  Államkincstár  által  meghatározott 
előirányzatok  összegével,  a  forráshiány  nem  változott.  A kiemelt  előirányzatok  alábontásában 
történtek az átcsoportosítások, ilyen például a szociális előirányzatoknál fordult elő.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a 7.945 eFt hitel valós értéket mutat?
Vargáné Vass Éva jegyző: igen, ennyi lett volna, ha egész évet veszünk figyelembe, és év elején van 
megállapodás.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: szavazásra teszi fel az előterjesztést.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének



Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága
41/2007. (IX.18.) PTB.

határozata

Monorierdő Község Önkormányzatának 2007.évi költségvetési rendeletének  módosításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottsága  javasolja  a 
Képviselő-testületnek,  hogy  Monorierdő  Község  Önkormányzatának  2007.  évi  költségvetéséről 
szóló 2/2007.(II.21.) Kt. rendelet módosítását fogadja el. 

Határidő: azonnal
Felelős:  Dr.Práczki Péter bizottsági elnök 

    Vargáné Vass Éva jegyző

11.napirend
Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer 

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: felkéri  Juhász  Sándor  polgármestert,  hogy  ismertesse  az 
előterjesztést.
Juhász  Sándor  polgármester: a  KÖVÁL  Zrt.-nél  volt  megbeszélésen,  ahol  a  Regionális 
Hulladékgazdálkodási Rendszerrel kapcsolatban tartottak tájékoztatót. 2008.január 1-én megalakul 
a ceglédi Zrt, amelynek községünk is tagja kíván lenni. Monorierdő része a 342.185 eFt vagyonrész 
megosztása révén keletkezik. Monor hulladékudvart létesített és annak területét apportként vitte be 
a rendszerbe. Jelenleg még nincs döntés, hogy a szelektív hulladék hová kerül elrakásra.
Vad Mária alpolgármester: Monorierdő két szelektív hulladékgyűjtő-sziget kialakításához szükséges 
konténer-garnitúrát kap.
Juhász Sándor polgármester: a szigetek kialakításának helyéről javaslatokat vár a soros testületi 
ülésre.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: 2008.január  1-én  indul  a  rendszer,  a  polgármester  meghívást  kap  a 
2007.októberében tartandó konzorciumi ülésre. A hozzájárulások összege a 2002.évi lakosságszám 
arányában  kerülnek  megosztásra.  Ha a  2006.  évi  lakosságszám arányosan  kerül  megosztásra  a 
vagyonrész, nő ugyan a település részesedése, de ezzel arányosan növekedik a kiadása is. Monor 
város  kötelezettségiért  csak  az  átadott  vagyonrész  arányában  vállaljunk  kötelezettséget.  Az 
ÖKOVÍZ vezetőjének tájékoztatása alapján kiderült, az alapító okiratot nem tudják úgy módosítani, 
hogy Monorierdő község belekerüljön.
Juhász Sándor polgármester: a Duna-Tisza Közi Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszer is a 
2002-es  létszámarányt  használta.  A szemétszállítás  díjára  vonatkozóan  csak  becsült  összegek 
kerültek megemlítésre. Előzetes becslések szerint 18-20 eFt-ra/év/fogyasztási egység emelkedik a 
fizetendő díj,  ez  mintegy háromszorosa  a  jelenleginek.  Monor város  polgármesterét  felkérték a 
jelenlévők,  hogy a  rendszerrel  kapcsolatot  tartson  és  a  társult  önkormányzatokat  információval 
ellássa.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: mi indokolja az áremelkedést?
Juhász  Sándor  polgármester: a  szelektív  hulladékgyűjtés  esetében  jelenleg  senki  sem  tudja 
megmondani  mennyibe fog kerülni,  mennyi  lesz  tonnánként  a  szemétlerakás,  és  mennyi  lesz a 
lakosság által fizetendő díj. A KÖVÁL Zrt. szeretné megszerezni a szemétszállítás jogát. Jelenleg 
nem javasolja az elkötelezést egyik szállítóval sem, a legkedvezőbb ajánlatot fogja a Képviselő-
testület elfogadni.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: a  hulladéklerakó  rendszer  piaci  alapú  árpolitikát  vár  el  az 
önkormányzatoktól. Az árat az önkormányzat állapítja meg rendeletben.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: csak szállítási költség ismeretében lehet alternatívákat keresni, 



külön a szállítási- és szemétlerakási költségre.
Juhász  Sándor  polgármester: csak  pontos  szemétmennyiség  ismeretében  lehet  tervezni  a 
költségeket.  A rendszerben 21 db autó  áll  rendelkezésre,  Monor 3 db-ot  kap  belőle.  Számítása 
szerint évi 25 MFt bevételt jelent a szemétdíj beszedése a háztartásoktól. A szemétszállításra más 
vállalkozó is jelentkezett nem csak a KÖVÁL.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: ha csak 1 éves szerződést köt az önkormányzat a vállalkozóval, 
akkor annak nem érdemes beruháznia egy új autóra. Hosszú távú szerződéskötés a cél.
Juhász  Sándor  polgármester: a  KÖVÁL Zrt.  szándéknyilatkozatot  kért  a  jelenlévőktől,  ő  nem 
szándékozik aláírni.
Vargáné Vass Éva jegyző: felolvassa a szándéknyilatkozatot, és felhívja a bizottság figyelmét arra, 
hogy  Monor város nem akarja átadni a KÖVÁL Zrt. Monorirdőre eső üzletrészt.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a témát lezárva, a mellékelt határozat-tervezet szerint felkéri a 
bizottságot szavazásra.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága
42/2007. (IX.18.) PTB.

határozata

Regionális Hulladékgazdálkodási Rendszerhez való csatlakozásról 

1./  Tudomásul  veszi,  hogy az önálló  településsé alakulása előtti  időre vonatkozó,  Monor Város 
Önkormányzatának  képviselő-testülete  által  tett  jognyilatkozataiért,  illetőleg  kötelezettség 
vállalásért, a Monorierdőt lakosságszám arányosan megillető tulajdoni hányad erejéig köteles helyt 
állni.

2./  Az  1./pontban  foglaltaknak  megfelelően  tudomásul  veszi  a  Duna-Tisza-közi  Nagytérség 
Hulladékgazdálkodási  Rendszer  Konzorciumának 2006.  július  4-i  ülésen  meghozott  határozatát, 
mely  szerint  „a  beruházás  során  önkormányzati  közös  tulajdon  keletkezik,  mely  tulajdon  a 
beruházásban érintett települések között lakosságszám arányában oszlik meg.” 

3./Tudomásul veszi, hogy Monor és Monorierdő települések közösen – vagyonértékelés szerint – 
342.185 eFt megosztható vagyonrésszel rendelkeznek, melyet kettőjük viszonylatában a 2002. évi 
lakosságszám arányosan osztanak meg.

4./  A  Duna-Tisza-közi  Nagytérség  regionális  települési  hulladék  kezelésének  megoldására 
beruházott  és  létrejött  vagyon  működtetése  érdekében  alapítóként  Zártkörű  Részvénytársaság 
alapítását határozza el.

5./  Tudomásul  veszi,  hogy a  létrejött  vagyontömeg  a  beruházásban  résztvevő  önkormányzatok 
osztatlan közös tulajdona, mely minden települést a hitelesített vagyonmérleg tervezet szerint illet 
meg.

6./  Megbízza a Polgármestert,  hogy a továbbiakban a Zrt-vel kapcsolatos ügyekben eljárjon,  az 
Önkormányzatot képviselje. Ezen megbízás a helyhatósági választási ciklus végéig tart, a választást 
követően meghosszabbítható.

7./ Elfogadja a mellékelt szindikátusi szerződést, annak aláírására felhatalmazza a Polgármestert.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Práczki Péter bizottsági elnök



   Vargáné Vass Éva jegyző 

12.napirend
Tájékoztatás a képviselői tiszteletdíjak letéti számla forgalmáról 2007.augusztus 31.-ig

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: elmondja, hogy az együttes ülés egyebek napirendi pontjában 
részletesen ismertetésre került a tájékoztató. Amennyiben valakinek kérdése merül fel a témával 
kapcsolatban az tegye meg. Ha nincs kérdés, akkor kéri a bizottsági tagokat a tájékoztatót vegyék 
tudomásul.  

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság   a képviselői tiszteletdíjak letéti számla forgalmáról   
2007.augusztus 31.-ig szóló tájékoztatást   3 igen szavazattal tudomásul vette.   

13.napirend
Együttműködési megállapodás Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete és 
intézményei között

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:  felkéri  Vargáné  Vass  Éva  jegyzőt,  hogy  ismertesse  az 
megállapodás lényegét.
Vargáné Vass Éva jegyző: az együttműködés tervezete az intézményekhez kiküldésre került, apróbb 
pontosításokra  érkezett  javaslat.  A hivatal  pénzügyi  csoportjával  teljes  mértékben  átbeszélésre 
került az anyag, hogy a feladatkörök megfelelően szabályozásra kerüljenek. Kéri, hogy a bizottság 
tagjai javasolják a Képviselő-testületnek elfogadásra.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: felteszi szavazásra az előterjesztést.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága
43/2007. (IX.18.) PTB.

határozata

Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatal és a Fekete István Általános Iskola között 
Együttműködési Megállapodás kötéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottsága 
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy bízza meg Juhász Sándor polgármestert, a Monorierdő Községi 
Polgármesteri Hivatal, mint önállóan gazdálkodó költségvetési intézmény, és a Fekete István Általános 
Iskola,  mint  részben önállóan gazdálkodó szakmai feladatokat  ellátó  költségvetési  intézmény között 
Együttműködési Megállapodás megkötésére. 

Határidő: 2007.szeptember 30.  
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

   Vargáné Vass Éva jegyző 

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 3 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének

Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága
44/2007. (IX.18.) PTB.

határozata



Monorierdő Községi Polgármesteri Hivatal és a Csicsergő Óvoda között Együttműködési 
Megállapodás kötéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testületének  Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottsága 
javasolja a Képviselő-testületnek, hogy bízza meg Juhász Sándor polgármestert, a Monorierdő Községi 
Polgármesteri Hivatal, mint önállóan gazdálkodó költségvetési intézmény, és a Csicsergő Óvoda, mint 
részben önállóan gazdálkodó szakmai feladatokat ellátó költségvetési intézmény között Együttműködési 
Megállapodás megkötésére. 

Határidő: 2007.szeptember 30.  
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

   Vargáné Vass Éva jegyző 

14.napirend
Monor-Felső Tápió Leader-Projeckt  

Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: felkéri  Juhász  Sándor  polgármestert,  hogy  ismertesse  az 
előterjesztést.
Juhász Sándor polgármester: a Helyi Közösség létrehozásához 60%-ban civil szervezetre, 40 %-ban 
önkormányzatra van szükség. Tagdíjfizetés nincs, de a pályázatok elnyerésénél előnyt jelenthet a 
közösséghez való csatlakozás.
Tóth Attila: Monor is benne van?
Juhász Sándor polgármester: nincs, csak községek csatlakozhattak, városok nem. 
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: a magánszférát  2 cég képviselte,  miért  nem lett  meghirdetve, 
hogy mások is csatlakozhassanak?
Juhász Sándor polgármester: az idő rövidsége miatt meghirdetésre nem kerültetett sor, de több céget 
megkeresett, de senki sem akarat csatlakozni, mivel az előnyök még nem ismeretesek.
Vargáné Vass Éva jegyző: később lehet csatlakozni?
Juhász Sándor polgármester: utána néz. A csatlakozásról a Képviselő-testületnek döntést kell hoznia 
a soros ülésen. Kéri a bizottság támogatását.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: felteszi szavazásra a határozat-tervezetet.

Záhonyi Zoltán tag az ülésre megérkezik, a jelenlévők száma 4fő. 
A Pénzügyi  és  Területfejlesztési  Bizottság  a  3  igen  szavazattal  1  tartózkodással  az  alábbi 
határozatot hozza: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

45/2007. (IX.18.) PTB.
határozata

Strázsa-Felső-Tápió Helyi Közösség alapításában való részvételről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága 
javasolja a Képviselő-testületnek bízza meg Juhász Sándor polgármestert, hogy a Strázsa-Felső-Tápió 
Helyi  Közösségben  való  részvételhez  szükséges  előkészületek  megtételére,  valamint  az  alapítással 
kapcsolatos megállapodás aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző



15.napirend
Egyebek

a) Monorierdő honlapja

Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: mikor fog működni Monorierdő honlapja?
Vargáné Vass Éva jegyző: már egy hónapja működik ideiglenesen.

b) Sebességmérő elhelyezése

Juhász  Sándor  polgármester: a  monori  kapitányság  sebességmérőre  pályázott,  és  nyert.  1  db 
sebességmérő felállítását Monorierdőn tervezik, természetesen az önkormányzat hozzájárulásával. 
Egy  mérő  780  eFt-ba  kerül,  amely  községünknek  teljesen  ingyenes.  A településnek  csak  az 
üzemeltetését  kell  vállalni,  ebből  adódóan  csak  az  áramfogyasztás  díját  kell  megfizetni.  A 
felszerelésre vonatkozó nyilatkozatot megtette a kapitányság felé. A mérő elhelyezését a gyalogos 
átkelőhely elé gondolta. További javaslatokat vár a soros testületi ülésre.

c) Triplex Kft. üzletrészének megvásárlása, Monorral való megállapodás kötése

Juhász  Sándor  polgármester: a  Triplex  Kft.  üzletrészének  megvásárlásával  kapcsolatos 
megállapodást  (Monorra  és  Monorierdőre  vonatkoztatva)  Soósné  Dr.  Gáspár  Gabriella  ügyvéd 
asszony  elkészítette.  Pogácsás  Tibor  polgármesterrel  kell  a  megállapodást  megkötni,  miszerint 
Monor  átadja  Monorierdőnek  a  Tiplex  Kft.-ban  lévő  részét.  Az  üzletrész  megvásárlása  csak  a 
megállapodás után jöhet létre. Ha az önkormányzat tulajdonába került az üzletrész, akkor lehet a 
taggyűlést  összehívni,  lemondatni  a  jelenlegi  ügyvezetőt,  az  önkormányzat  által  új  ügyvezetőt 
választani, mivel egyszemélyes tulajdonos lesz Monorierdő Önkormányzata, valamint ezek után a 
cégbírósághoz benyújtani a változásokat. Cél a jelenlegi állapot megszüntetése, a tulajdonviszonyok 
tisztázása.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: hány forint az ügyvezető bére?
Vad Mária alpolgármester: 200 eFt/hó.
Juhász Sándor polgármester: 38 MFt le van kötve, és csak a tőke kamatának mértékéig lehet bért 
fizetni. A nagyobb bevétel reményében 7 MFt-ot az önkormányzatnak kell megelőlegeznie. Kéri a 
bizottságot,  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  hatalmazza  fel  a  Triplex  Kft.-vel  kötendő 
szerződés, valamint a Monorral kötendő megállapodás aláírására.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök: felteszi  szavazásra  az  előterjesztésben  mellékelt  határozat-
tervezetet.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozza: 

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének
Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága

46/2007. (IX.18.) PTB.
határozata

Triplex Kft. üzletrészének megvásárlásáról szóló szerződés megkötéséről

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottsága 
javasolja a Képviselő-testületnek bízza meg Juhász Sándor polgármestert, a Triplex Kft. üzletrészének 
megvásárlására vonatkozó szerződés - 7 millió forintos vételáron történő- aláírására.
Egyben  hatalmazza  fel  Monor  város  önkormányzatával  kötendő  térítésmentes  üzletrész  átadására 



vonatkozó megállapodás aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Dr.Práczki Péter bizottsági elnök

  Vargáné Vass Éva jegyző

d) Kemping hasznosítása

Juhász  Sándor  polgármester: tájékoztatja  a  bizottságot,  hogy  a  kempinggel  határos  földterület 
tulajdonosa hajlandó területét  (6,9 ha) eladni.  A lehetséges befektető gyógyfürdőt,  termálfürdőt, 
szállodát, apartmanokat kíván létesíteni. A tulajdoni lapok a befektetők részére átadásra került. 2-3 
hét és közös beruházásra való megállapodás jöhet létre.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: nem kicsi a terület?
Juhász  Sándor  polgármester: nem,  a  befektetők  ennyit  kértek.  A befektetők  megvásárolják  a 
magántulajdonú területet (6,9 ha) és kifizetik a rendezési tervet is.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: Monorierdőnek hogyan keletkezik haszna? 
Juhász Sándor polgármester: még nem tisztázott, további tárgyalások témája. Előnyt jelentene az 
adófizetés és a munkahely-teremtés.

e) Bemutató falu létesítése

Juhász  Sándor  polgármester: elmondása  szerint  jelentkezett  egy  befektető,  aki  bemutató  falut 
szeretne építeni, ahová a világ minden tájáról jönnének gyártók, és ahol bemutatnák termékeiket. 10 
ha-os területre lenne szüksége. Monorierdőnek jelenleg nincs ilyen, és ekkora területe, de ő és a 
jegyző  már  lépéseket  tett  arra,  hogy  a  Magyar  államtól  visszaigényeljen  bizonyos  területeket. 
Monorierdő  haszna  évi  10  Mft  bérleti  díj  lenne.  A Holló  utca  és  Nyáregyháza  felé  eső  rész 
hasznosítására gondolt.

f) Monorierdő leválásával kapcsolatos tájékoztatás 

Juhász Sándor polgármester: Monor nem írta alá a külterületei átadást, csak a belterületet akarja 
átadni.  Felhívja  a  figyelmet  arra,  hogy  ha  peres  eljárásra  kerül  sor,  nem  szabad  átvenni  a 
belterületet,  mert  Monorierdő  tehetetlenné  válik  Monorral  szemben.  A KÖVÁL Zrt-ben  lévő 
vagyonrész  sem  tisztázott  (4  milliárd  Ft  az  összvagyon,  Monorierdőt  200  MFt  illeti  meg), 
véleménye szerint, csak akkor lehet lemondani a vagyonrészről, ha megfelelő ellentételezést fizet 
Monor. Ötletként felmerült, hogy 5 éven keresztül a szemétszállításért beszedett összegeket utalja át 
Monorierdőnek, ez gondolata szerint megfelelő ellentételezés lenne.
Vargáné  Vass  Éva  jegyző: Monor  306-os  határozata  arról  szól,  hogy  a  38  MFt  körüli 
folyószámlahitel  fejében  nem  adja  át  a  KÖVÁL Zrt.  vagyonrészét.  Monor  hajlandó  átadni  a 
belterületet és a kempinget. Monor csak akkor hajlandó átadni a külterületet, ha Monorierdő lemond 
a KÖVÁL Zrt.-ben lévő vagyonrészéről. Ha Monorierdő átveszi a fentebb említett területrészeket, 
nem tud  perfeljegyzési  jogot  érvényesíteni  Monorral  szemben.  Cél  lenne  a  megegyezés,  hogy 
Monorierdő hozzájuthasson a az Erdőgáz Kft.-ben lévő üzletrészéhez.
Vad Mária alpolgármester: a KÖVÁL Zrt.-ben egy alapítvány is tulajdonos.
Dr.Práczki Péter bizottsági elnök: véleménye szerint, amíg a hivatal nem látja a vagyon nagyságát, 
addig nem tud osztozkodni Monorral.

g) Fekete István Általános Iskola látványtervének elkészítése



Juhász Sándor polgármester: a Dimenzió 7 Kft által készített tervdokumentáció folyamatban van. 
Az őszi határidővel benyújtandó iskola-felújításra kiírt pályázathoz látványtervet is készíteni kell, 
amely 2,6 MFt+Áfa. Kéri a bizottságot, hogy támogassák a látványterv elkészítését.
Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök:  nem  támogatja  az  iskola  felújítását,  véleménye  szerint  újat 
kellene építeni. Szavazásra bocsájtja az engedélyezési terv elkészítésének témáját.

A Pénzügyi és Területfejlesztési Bizottság a 2 igen szavazattal és 2 tartózkodással nem hozott 
határozatot. 

h) MOL üzemanyagtöltő állomás iparűzési adója

Vargáné Vass Éva jegyző: felhívja a bizottság figyelmét a leválással kapcsolatban, hogy a hatósági 
ügyintézés nehézkes, és további problémák várhatóak. Tájékoztatja a bizottságot, hogy a hivatal 
elküldte a MOL-nak az adóterheléseket, ennek ellenére az adózó még mindig Monorra fizet. Az 
illetékesség megállapításához szükséges a közigazgatási határ tisztázására.
Záhonyi Zoltán: úgy tudja az elmaradt adó 5 éven belül behajtható.

Több  napirendi  pont  nem  lévén  Dr.Práczki  Péter  bizottsági  elnök  megköszöni  a  Pénzügyi  és 
Területfejlesztési Bizottság munkáját és az ülést 18 óra 45 perckor bezárja.

K.m.f.

Dr. Práczki Péter      Tóth Attila
bizottsági elnök        jegyzőkönyv hitelesítő

Sahin-Tóth Jenőné
jegyzőkönyvvezető
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